
BRENNUS RECORDS is proud to announce that hard-rock band PROJECT is back with 
album #3, entitled ‘Chapter III’. It will be released on May 29th. 
Following the album ‘Riding Free’ released in 2013, ‘Chapter III’ is packed with 11 kick-ass 
guitar-driven songs and is their best sounding album to date: filled with guitars, big drums, 
great production, for an updated sound yet still melodic. 
The band is really proud of this one. ‘I think everyone will be nicely surprised with CHAPTER 
III. This is a really ‘in your face’ record: big sound, big harmonies and loads of guitars. We 
started working on the new songs in September 2014 and gave our best to deliver a great cd 
to the fans’ says David, the singer of the band. 
The first edition of the cd comes in a digipack sleeve including a one hour live DVD recorded 
during the RIDING FREE Tour. 

 
 
 
‘Chapter III’ Tracklisting: 
 
No Fear                                                                        
King For A Day 
Hands on the trigger 
Ninebox 
Under The Gun 
Burn  
Lightning Strike 
Suddenly 
All I Need 
Save The World 
Underground 
 
 



 
PROJECT is a French hard-rock band from the north of France that was founded in the mid-
90s by guitarist & keyboard player Philippe Merlen and guitarist David Clabaux. 
The band has toured many european countries and has released 3 albums so far: 
‘Reach For The Sky’ (1997 – self-produced) 
‘Riding Free’ (2013 – Brennus records) 
‘Chapter III’ (2016 – Brennus records) 
 
PROJECT:   
David Clabaux - Vocals,Guitars 
Philippe Merlen – Guitars,Keyboards 
Tom Legrand - Bass 
Jérôme Willocq – Drums 
 
Weblinks: 
www.project-theband.com 
www.facebook.com/project-legroupe 
www.brennus-music.com 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



BRENNUS Records est fier d’annoncer le retour du groupe de hard-rock PROJECT avec leur 
3ème album intitulé « Chapter III ». L’album sortira le 29 mai 2016. 
Faisant suite à la sortie en 2013 de l’album « Riding Free », « Chapter III » est composé de 11 
titres orientés « guitare » et marque encore une nouvelle évolution du groupe, autant au 
niveau des compositions que de la production. Leur hard-rock reste mélodique, avec un son 
plus actuel.  
 
 Le groupe est fier du nouvel album. « Je pense que le public sera agréablement surpris par 
CHAPTER III. C’est notre meilleur disque: bonne production, chansons mémorables, 
guitares puissantes.  Nous avons commencé à travailler sur les nouvelles chansons en 
septembre 2014 et avons donné le meilleur de nous-mêmes pour donner aux fans un CD de 
qualité » dit David, le chanteur du groupe. 
La première édition du cd est disponible en Digipack avec un DVD live d’une heure 
enregistré durant la tournée Riding Free. 

 
 
‘Chapter III’ Tracklisting: 
 
No Fear 
King For A Day 
Hands on the trigger 
Ninebox 
Under The Gun 
Burn  
Lightning Strike 
Suddenly 
All I Need 
Save The World 
Underground 



 
PROJECT est un groupe de hard-rock du nord de la France fondé dans le milieu des années 
1990 par le guitariste/claviériste Philippe Merlen et le guitariste David Clabaux. 
Le groupe a joué dans de nombreux pays à travers l’Europe et a réalisé 3 albums: 
‘Reach For The Sky’ (1997 – autoproduction) 
‘Riding Free’ (2013 – Brennus records) 
‘Chapter III’ (2016 – Brennus records) 
 
PROJECT:   
David Clabaux – Chant, Guitares 
Philippe Merlen – Guitares, Claviers 
Tom Legrand - Basse 
Jérôme Willocq – Batterie 
 
liens: 
www.facebook.com/project-legroupe 
www.project-theband.com 
www.brennus-music.com 
 


